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Záznam ze zasedání Školské rady 

ZŠ a MŠ, Hrádek nad Nisou – Loučná, p. o., 

Hartavská 220, 463 34 Hrádek nad Nisou – Loučná 

• 1. zasedání Školské rady se konalo 14. 11. 2019 od 15 hodin v budově 

školy ZŠ a MŠ, Hrádek nad Nisou – Loučná, p. o. 

• přítomni: 

Mgr. Božena Látová – ředitelka školy 

Mgr. Monika Hrabarová – zástupce pedagogických pracovníků školy, 

předsedkyně Školské rady 

pan Martin Halbich – zástupce zákonných zástupců 

• omluven: pan Václav Krejčík – zástupce zřizovatele 

• program zasedání: 

1) uvítání v novém školním roce 2019/2020 

2) podněty k projednání ze strany pracovníků školy a zákon. zástupců 

3) informace o aktuální situaci ve škole 

4) výsledky proběhlých finančních kontrol 

5) prohlídka budovy školy 

6) závěr 

1) Přivítání členů Školské rady, poděkování paní ředitelce za účast během 

zasedání, složení Školské rady zůstává beze změny. 

2) Ze strany pracovníků školy a zákonných zástupců nebyl žádný podnět 

k projednání. Pracovníci školy byli jednotlivě osobně dotazováni, zákonní 

zástupci mohli své podněty napsat emailem panu Martinu Halbichovi. 

Informace o zasedání Školské rady včetně kontaktu na pana Halbicha byly 

umístěny na nástěnce u vchodu školy a na internetových stránkách školy. 

3) V letošním školním roce přibyla 1 školní třída a byla přijata nová paní 

učitelka. Celkově je v budově školy 6 školních tříd, z toho 2 speciální třídy 

a 1 přípravná třída. Dále jsou zde 2 oddělení mateřské školy. Všichni žáci se 

účastní povinné výuky plavání v bazénu ve Stráži pod Ralskem. Tato výuka 
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bude probíhat od ledna do března 2020. Rodičům byly nabídnuty zájmové 

kroužky na prvních společných třídních schůzkách, a to kroužek anglického 

a německého jazyka, metoda dobrého startu, střelba ze vzduchovky 

a logopedie.  

4) Hned začátkem tohoto školního roku proběhly ve škole 2 finanční kontroly. 

První finanční kontrola byla z Libereckého kraje a byla zaměřena na čerpání 

finančních zdrojů. Bylo kontrolováno dodržování všech 25 směrnic, pracovní 

úvazky, vzdělání, mzdy a délka praxe u všech zaměstnanců. Výsledek kontroly 

byl v naprostém pořádku. Paní ředitelka předložila k nahlédnutí Protokol 

o výsledku veřejnosprávní kontroly na místě o finanční kontrole ve veřejné 

správě. Předmětem byla kontrola čerpání poskytovaných finančních 

prostředků. Zahájení kontroly bylo 23.9.2019, kontrola na místě proběhla 

4.10.2019, poslední kontrolní úkon proběhl 8.10.2019. Závěr kontroly: škola 

postupovala v souladu s platnými právními předpisy. 

Druhý finanční audit byl z městského úřadu Hrádek nad Nisou. Byl předložen 

k nahlédnutí Kontrolní protokol ze dne 11.10.2019. Předmětem kontroly bylo 

výběrové přezkoušení informací obsažených v účetnictví organizace. Závěr 

auditu: nebyly zjištěny nedostatky. 

5) Členové Školské rady byli vyzváni paní ředitelkou k prohlídce budovy. 

Během letních prázdnin došlo k opravám a rekonstrukcím některých tříd. 

Kompletně byly zrekonstruovány 2 třídy mateřské školy a 1 speciální třída, 

která vznikla z bývalých dílen určených pro výuku pracovních činností. 

Ve druhé speciální třídě byl připraven prostor pro vybudování relaxační 

místnosti (Snoezelen), který bude vybudován z projektových prostředků. Také 

probíhá kompletní rekonstrukce sportovního hřiště vedle budovy školy. Paní 

ředitelka má do budoucna spoustu plánů a postupné opravy a rekonstrukce 

celé budovy školy. 

6) Závěrem bylo velmi kladně zhodnoceno úsilí paní ředitelky ve zkvalitnění 

výuky a školního prostředí, sjednocení veškerých dokumentů školy s platnou 

legislativou, vstřícný přístup vyučujících k žákům a celkově pozitivní 
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a přátelské klima, které ve škole panuje. Další zasedání Školské rady se bude 

konat závěrem tohoto školního roku. 

 

 

Záznam zpracovala: Mgr. Monika Hrabarová – předsedkyně Školské rady 

V Hrádku nad Nisou, dne 21.11.2019 


